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PROTOKÓŁ           

 XVII  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 26 czerwca 2020 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Rusin wygłasza sentencję. 
„Otwieram XVII  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  26  czerwca 2020 r.” 

Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 

Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,   Witam wszystkich pozostałych uczestników Sesji. 

Sesję ze względu na ograniczenia  spowodowane  epidemią  koronowirusa odbywamy w 

formie wyjazdowej. 

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń – Samołyk. 

Szanowni  Państwo: 

Głosować będziemy imiennie, ale w sposób tradycyjny ze względu na ograniczenie do 

minimum  uczestników  Sesji.  W Sesji uczestniczy 17 radnych. Stwierdzam, że Rada 

Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - 

informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6.Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego wotum zaufania 

- debata nad raportem 

- udzielenie wotum zaufania  

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok 

c) w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok 

- rozpatrzenie sprawozdania 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  absolutorium 

 d) w sprawie  zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie 

e) w sprawie zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektora i wicedyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego im. Teresy i Seweryna Dolańskich  w 

Grębowie. 

f) w sprawie zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 
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godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektora i wicedyrektora 

Zespołu Szkół im. por. Józefa Sarny w Gorzycach. 

g) w sprawie zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektora  i 

wicedyrektora Zespołu Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Nowej Dębie.  

h) w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w Gorzycach i włączenia jej do 

Zespołu Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach 

i) w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w Nowej Dębie i włączenia jej do 

Zespołu Szkół  Nr2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie. 

j) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020r. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad sesji.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków nie ma. 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady odczytuje pismo od Zarządu Powiatu. 

                                        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o   rozszerzenie    porządku obrad  XVII Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  26 czerwca     2020 r. 

1. W punkcie „6”     Podjęcie uchwał w sprawach: 

Lit. k-  wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Tarnobrzeski umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego z operatorem 

publicznego transportu zbiorowego, 

Lit. l - ustalenia cen za usługi przewozowe w powiatowych przewozach pasażerskich 

o charakterze użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Powiat 

Tarnobrzeski,  

Lit. ł - określenia sposobu ustalenia wysokości opłat dodatkowych oraz opłaty 

manipulacyjnej w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej, dla  których organizatorem jest Powiat Tarnobrzeski, 

Lit. m - określenia przepisów porządkowych obowiązujących w powiatowych 

przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, dla których 

organizatorem jest Powiat Tarnobrzeski. 

Przegłosowano przedstawiony  porządek obrad.    

Kto „za”17 radnych. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał0. 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu. Nie było uwag. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za”17. 
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Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  17 radnych. Protokół został przyjęty 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. Sekretarz Powiatu z upoważnienia 

Starosty przedstawia informację. 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu  28 maja  br. Zarząd Powiatu , łącznie z 

dzisiejszym,  odbył  3 posiedzenia.  

10 czerwca br. 

Dokonano  zmian w budżecie Powiatu na 2020 r. 

W ten sposób , że zwiększono  o 15 000, 00 zł środki na zadanie „Przebudowa mostu w ciągu 

drogi powiatowej Nr 2401 R relacji Komorów – Huta Komorowska – Koniecpól w km. 13+200 

w Ślęzakach  i zabezpieczono wkład własny do projektu  „Posiłek  w szkole i w domu” w wys. 

13 000 zł.  Łączna wnioskowana kwota wsparcia finansowego z rządowego programu w wys. 

51 180,08 + 12 795,02 wkładu Powiatu  daje kwotę 63 975,10 zł  która wykorzystana zostanie 

na zakup wyposażenia do stołówki i kuchni Specjalnego Ośrodka Szkono – Wychowawczego 

w Grębowie. 

Na podstawie Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie 

szczególnych rozwiązań w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu 

oświaty w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID – 19,  

przedłużono o 1 rok powierzenie   stanowiska dyrektora ZS Nr 2 w Nowej Dębie , Pani  dyr. 

Iwonie Strojek w związku   z upływem kadencji. 

 Zatwierdzono zadania w Gminnych Spółkach Wodnych do realizacji w 2020 r. z udziałem 

dotacji Powiatu po  7,5 tys. zł dla każdej z Gmin. 

1. Gminna Spółka Wodna w Baranowie Sandomierskim – Obiekt Dąbrowica i 

Ślęzaki- Konserwacja melioracji szczegółowej cieku „Kaczówka” na długości 

4700 mb – wartość całego zadania 22 932,19 zł. 

2. Gminna Spółka Wodna w Gorzycach – Obiekt Sokolniki – Konserwacja bieżąca i 

gruntowna rowu melioracyjnego Nr 0-11 – wartość całego zadania 20 097,65 zł. 

3. Gminna Spółka Wodna w Grębowie – Obiekt Stale – Konserwacja bieżąca i 

gruntowna rowu melioracji szczegółowej Nr 57 – wartość całego zadania 19 993,74 

zł. 

4. Gminna Spółka Wodna w Nowej Dębie – Konserwacja bieżąca i gruntowna rowu 

melioracji szczegółowej Nr 5 „Graniczny” na dł. 1950 mb- wartość całego zadania 

18 530, 89 zł. 

Według informacji Rejonowego Związku Spółek Wodnych wymienione zadania należą do 

katalogu zadań priorytetowych. 

Zarząd Powiatu w dniu 19  czerwca  przyjmował projekty uchwał na dzisiejszą Sesje Rady 

Powiatu w sprawach: 

- zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego  na 2020 r., 

- zmian w Statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie, 
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- zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektora i wicedyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno – Wychowawczego im. Teresy i Seweryna Dolańskich w Grębowie 

- zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektora i wicedyrektora Zespołu Szkół i. 

por. J. Sarny w Gorzycach 

- zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektora i 

wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie, 

Podjęto uchwały Zarządu w sprawach: 

- uzgodnienia zawodów, w których kształci Technikum w Gorzycach w Zespole 

Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach,( technik elektryk, technik spawalnictwa) 

- uzgodnienia zawodów, w których kształci Technikum  w Zespole Szkół Nr 2 w 

Nowej Dębie  ( technik elektryk, technik energetyk, technik spawalnictwa, technik 

rachunkowości) 

Na wystąpienie  Prezydenta Miasta wyrażono pozytywną opinię do wniosku o 

uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej „Budowa 

Obwodnicy miasta Tarnobrzega”, 

Przyjęto pozostałe materiały na XVII Sesję  Rady Powiatu. 

 

Na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu:     

Przyjęto projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach:   

-  wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Tarnobrzeski umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego z operatorem publicznego transportu 

zbiorowego, 

- ustalenia cen za usługi przewozowe w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Powiat Tarnobrzeski,  

- określenia sposobu ustalenia wysokości opłat dodatkowych oraz opłaty manipulacyjnej w 

powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, dla  których 

organizatorem jest Powiat Tarnobrzeski, 

- określenia przepisów porządkowych obowiązujących w powiatowych przewozach 

pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Powiat 

Tarnobrzeski. 

 

Podjęto uchwały Zarządu Powiatu w sprawach: 

- zmiany budżetu Powiatu na 2020 r. 

- przyjęcia opinii Rady Społecznej SPZ ZOZ w sprawie przyjęcia darowizny, 

-  zakupu i przyjęcia na stan aparatury medycznej, 

 Zatwierdzono wynik konkursu na realizację zadań we współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, 

             

 Zadania  inwestycyjne  
Gmina      Baranów Sandomierski  
- „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 2401 relacji Komorów – Huta Komorowska – Koniecpól 

w miejscowości Ślęzaki w km. 12 +944 – 13 + 197,5 oraz 13 + 208 – 13 + 536.” Zadanie w 

toku procedury przetargowej po otwarciu ofert w dniu 5 czerwca br.  Uczestniczyło 6 

oferentów. Najkorzystniejsza oferta wynosi 362 277,50zł W ramach zadania przewiduje się 
przebudowę drogi na długości 581 m, budowę chodnika na odcinku 336 m, przebudowę 
odwodnienia i poboczy drogi.  Termin realizacji zadania do 20. 10  2020 r. 
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 Na tej drodze jest także zadanie „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 2401R 

relacji Komorów -  Huta Komorowska – Koniecpól w miejscowości Ślęzaki.    Po pozytywnym  

rozpatrzeniu wniosku i uzyskaniu dofinansowania w ramach rezerwy subwencji ogólnej w 

kwocie 155 692 zł,  ogłoszono postępowanie przetargowe z otwarciem ofert w dniu 5.06 2020 

r.. W postępowaniu uczestniczy 4 oferentów. Najkorzystniejsza oferta wynosi 345 586, 70 zł. 

Termin realizacji 30.09 2020 r. 

W realizacji:  - Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola 

Baranowska w zakresie budowy chodnika w miejscowości Kaczaki – etap V.  Do wykonania 

293 m chodnika za kwotę 92 988 zł.  Termin 31.08 2020 r.  

 Gmina Gorzyce  

W realizacji: 

-Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześń  – Furmany w zakresie  budowy 

chodnika na odcinku Trześń  Zabrody – Furmany – etap IV.  

  520 m chodnika za kwotę 185 000,00 zł 

 

- Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1011R relacji Kawęczyn – Skowierzyn w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Wrzawy. Etap I .179 m. chodnika za kwotę 69 372,00 zł. 

 Termin 30 .06 2020 r. 

 Gmina Grębów   
-  „Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – Stale w miejscowości 

Żupawa w km. 2 + 639, 7 – 3 +000 – etap I . W dniu 5 czerwca  podpisano umowę z Konsorcjum 

firm PBI Infrastruktura S.A. Kraśnik i PBI WMB Sp. z o.o. Sandomierz na wykonanie zadania 

za kwotę 407 487,55 zł z terminem realizacji do dnia 15.10.2020. W tym samym dniu 

podpisano umowę o pełnienie Nadzoru Inwestorskiego z Wojciechem Drysiem działającym 

pod firmą Obsługa Inwestycji Drogowych w Tarnobrzegu na kwotę 1 476 zł. W dniu 10 .06 

2020 r.  przekazano wykonawcy plac budowy. Do wykonania jest 360 m. drogi  z terminem do 

dnia 15.10. 2020 r. 

-  „Renowacja zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie  - etap II,  Po przyznaniu dofinansowania w ramach programu 

„Ochrona Zabytków” przez  Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego w kwocie 

75 000,00 zł wszczęto procedurę udzielenia zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego. Ocena ofert w toku. Najkorzystniejsza oferta wynosi kwotę 148 463,49 zł z 

terminem realizacji zadania do dnia 22.09. 2020 r. 

- Pismem z dnia 16.06. 2020 r. w odpowiedzi na wniosek z dnia 27 marca br złożony do 

Ministerstwa  Kultury   o dotację dla  zadania  „Renowacja wewnętrznej klatki schodowej 

Internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie”  uzyskano 

informację o zarezerwowaniu kwoty 29 000 zł. W toku realizacji pozostaje opracowanie 

dokumentacji konserwatorskiej tego zadania i  uzyskanie stosownych pozwoleń . 
- „Renowacja mostku bramy wjazdowej Zespołu pałacowego w Grębowie”   

Po pozytywnym rozpatrzeniu wniosku przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  w  

Przemyślu i przyznaniu dofinansowania w kwocie 20 000, 00 zł wszczęto  procedurę udzielenia 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego, Jak wynika z informacji z 

otwarcia ofert,  najniższa  oferta na wykonanie robot wynosi 59 655,00 zł z terminem do 

15.09.2020 r.  

- 18 czerwca br  podpisano Porozumienie w sprawie  powierzenia Gminie  Grębów   3 zadań  

związanych z budową chodników. 

1) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R  relacji Trześń – Grębów w zakresie budowy 

ścieżki pieszo – rowerowej pomiędzy miejscowościami Zabrnie i Grębów – etap VIII.  

130 000 / 5 000 zł 
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2) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w zakresie budowy 

chodnika pomiędzy istniejącymi chodnikami w miejscowości Grębów i Nowy Grębów. Etap 

VI 

100 000 / 100 000 zł 

3) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R relacji  Trześń – Grębów w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Grębów od ul. Klonowej do ul. Świerkowej . 

70 000 / 5 000 zł 

Gmina Nowa Dęba. 

-  „ Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1131R ul. Majdańska w Nowej Dębie” . 

 W dniu 5 czerwca 2020 r. podpisano umowę z Konsorcjum Firm PBI Infrastruktura S.A. 

Kraśnik  i PBI WMB Sp z o.o. Sandomierz na wykonanie zadania za kwotę 533 341,73. zł.   W 

tym samym dniu podpisano umowę o pełnienie Nadzoru Inwestorskiego z Wojciechem 

Drysiem -  Obsługa Inwestycji Drogowych w Tarnobrzegu na kwotę 1 845 zł.  W dniu 10 

czerwca przekazano plac budowy. Termin wykonania 17 .09. 2020 r.  

- w realizacji  4 zadania  drogowe związane z budową chodników 

a) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska  Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy  chodnika na działce Nr ewid. 139 – teren zamknięty kolejowy.  Cena brutto 

76 053,93 zł, 71 m chodnika. Termin 31 .08.2020 r. 

b) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117 R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy chodnika od drogi krajowej nr 9 do istniejącego chodnika w miejscowości 

Rozalin – etap IX 

Cena brutto:  41 820,00 zł,  100 m.  chodnika, termin 31.08 2020 r. 

 

c) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1113 R relacji Stale – Chmielów -Dąbrowica  w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Cygany na odcinku od początku miejscowości Cygany do 

istniejącego chodnika – etap II 

Cena brutto:  94 095,00 zł, odcinek 285 m. termin 31.08 2020 r. 

 

d) Budowa deptaka pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 1112R dojazd do stacji kolejowej 

Chmielów – etap IV 

Cena brutto:  298 890,00 zł, odcinek 320 m. Termin 31.08 2020 r.  

        

Oczekujemy na zlecone dokumentacje dot. dróg powiatowych  ul. Borowej i Szypowskiego w 

Nowej Dębie. 

ul. Szypowskiego za kwotę 19 500 zł. z terminem do 14. 08. 2020 r. 

ul. Borowa za kwotę 19 000 zł z terminem do 10 .08. 2020 r. 

 

23 czerwca br Starosta Tarnobrzeski  ogłosił pogotowie przeciwpowodziowe dla Miasta i 

Gminy Baranów Sandomierski oraz Gminy Gorzyce. 

24 czerwca br Starosta Tarnobrzeski ogłosił pogotowie przeciwpowodziowe dla Miasta i 

Gminy Nowa Dęba oraz Gminy Grębów. 

W tym samym dniu ogłoszono alarm przeciwpowodziowy dla Gminy Gorzyce. 

Od 25 maja br. Starostwo Powiatowe wznowiło, w ograniczonym zakresie, bezpośrednią 
obsługę  mieszkańców. Można  zarejestrować samochód, wymienić czy odebrać prawo jazdy, 

wydawane są mapy do celów projektowych, wypisy  z ewidencji gruntów i budynków, 

przyjmowane zgłoszenia zmian w ewidencji gruntów. W podobnym zakresie działają Nadzór 

Budowlany, PCPR i  Powiatowy Urząd Pracy.  

Warunki nie są komfortowe tak dla petentów, jak też dla pracowników, ale  pozwalają  załatwić 
przynajmniej najpilniejsze sprawy. 

 



7 

 

 

Czy są uwagi i pytania. 

Zgłasza się radny T. Rękas z pytaniem o organizację przewozów autobusowych o charakterze 

publicznym. Odpowiedzi udziela sekretarz Powiatu, przedstawiając warunki prawne i 

okoliczności  na jakich  Powiat zdecydował o organizacji przewozów  na 2 liniach na 

obszarze Powiatu tj. Nowa Dęba – Siedleszczany i  Wola Baranowska – Nowa Dęba. Radny 

pytał także o cenę  1 km.  Tzw ”wozokilometr” został przez Operatora , którym będzie PKS 

Tarnobrzeg Sp.  z o.o  skalkulowany na 7 zł brutto. 

 

p. 5. Interpelacje radnych.  

 W okresie od ostatniej sesji nowych interpelacji niebyło. 

Zgłasza się radny Dominik Szewc z interwencją w sprawie chodnika na drodze  powiatowej 

Nr 1030 R między Grębowem a Krawcami. Po ostatnich opadach deszczu nastąpiło osunięcie 

chodnika na wysokości ul. Niwa. 

Radny T. Rękas zgłasza potrzebę wykonania  ogrodzenia cieku Orlisko.  Motywuje potrzebę 

względami bezpieczeństwa  tak pieszych jak też kierowców. Droga powiatowa  za remizą w 

Orliskch  także wymaga zabezpieczenia barierą. 

Zgłasza się radna Krystyna Kozieja z wnioskiem o dokonanie przeglądu wszystkich 

chodników. Upływ czasu i warunki atmosferyczne powodują , że w  wielu miejscach 

potrzebna jest ich naprawa. 

Radny Paweł Bartoszek zgłasza 2 sprawy. Jak mówi „jedno pytanie i jedną prośbę”. Pytanie 

dotyczy  stanu magazynu przeciwpowodziowego, m.in. ilości worków i plandek. 

Prośba dotyczy wykonania przejścia dla pieszych we Wrzawach w okolicy szkoły i 

przystanku autobusowego. W tym miejscu jest duży ruch pieszych szczególnie po 

nabożeństwach w kościele. Proponuje komisyjne  obejrzenie miejsca, które stwarza   

niebezpieczeństwo dla użytkowników drogi i chodnika.  W sprawie  stanu  magazynu 

przeciwpowodziowego  odpowiedzi udzielił Starosta informując, ze   magazyn Powiatowy, 

który ma charakter rozproszony został  uzupełniony. W razie konieczności jest możliwość 

złożenia zapotrzebowania do magazynu wojewódzkiego. Rady P. Bartoszek wnioskuje o 

dokładne dane.  O takie dane zwrócono się do  merytorycznego Stanowiska w Starostwie 

Powiatowym.  W tym miejscu , za zgoda  przewodniczącej obrady opuszcza radny Andrzej 

Kołodziej. Stan radnych 16. 

 6. Podjęcie  uchwał w sprawach: 
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a)  w  sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego wotum zaufania.  

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały. Sekretarz Powiatu przedstawia podstawę prawną i  tryb prac nad 

Raportem za 2019 r.  Mówi m.in. że  dwuletni okres przygotowywania raportów o stanie 

Powiatu to jest zbyt krótki okres na  pogłębione analizy statystyczne. Minimum  to okres 3 lat 

, a najlepiej pięciu. Wskazuje na niewielki wzrost liczy mieszkańców, co tłumaczy się akcją 

osiedleńczą w Gminach Powiatu na terenach  wydzielonych pod budownictwo mieszkaniowe. 

Czy w sprawie Raportu o stanie Powiatu  za 2019 rok ktoś chce zabrać głos?.   Zgłoszeń  nie 

było. 

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

Przechodzimy do p .b) 

Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego za 2019 r.  

 Pani przewodnicząca mówi: Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie Uchwałą Nr 

XV/72/2020 z dnia 17 kwietnia 2020 r. w sprawie  opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Tarnobrzeskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 r. powiadomiła o  

pozytywnej opinii. Uchwała została przesłana Państwu radnym. 

Proponuję  nie  odczytywać  tekstu uchwały o ile nie usłyszę wniosku o jego odczytanie w 

całości. Wniosku z sali nie było. 

Proszę  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Jerzego Sudoła o  przedstawienie  Opinii 

Komisji Rewizyjnej w związku z rozpatrzeniem sprawozdania finansowego za 2019 r. 

Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej  przedstawia opinię. 

Czy są  uwagi lub pytania do sprawozdania finansowego za 2019 r. 

Zgłasza się radna Krystyna Kozieja.  Gratuluje zaangażowania członkom Zarządu przy 

realizacji budżetu za 2019.  Wyraża nadzieję, że wypracowana nadwyżka zostanie  właściwie 

wykorzystana, także w kontekście potrzeb Gminy Grębów. Dziękuje za środki skierowane w 

ubiegłym roku  na inwestycje w SOSzW w Grębowie, co zostało pozytywnie odebrane przez 

lokalną społeczność. Jak określiła Ośrodek jest dumą mieszkańców Gminy i wyraża 

zadowolenie, że obecny Zarząd kontynuuje prace  zaplanowane w okresie kiedy radna była 

członkiem Zarządu w ubiegłej V  kadencji . Innych wystąpień nie było. 
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Głosujemy projekt uchwały. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał 0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została podjęta 

c) Projekt uchwały w sprawie   udzielenia  absolutorium  Zarządowi Powiatu 

Tarnobrzeskiego z tytułu wykonania budżetu za 2019 r. 

Proszę Pana Starostę o  przedstawienie  sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2019 

r. Starosta Jerzy  Zbigniew Sudoł  przedstawia sprawozdanie. 

O przestawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu  

proszę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Jerzego Sudoła. Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej odczytuje wniosek. 

Proszę Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu radnego Tomasza Zielińskiego o 

przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 9 czerwca 

2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego wniosku o  udzielenie  absolutorium z tytułu wykonania  budżetu za 2019 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu T. Zieliński odczytuje opinię.  Przewodnicząca Rady 

Powiatu  pyta. 

Czy są  pytania i uwagi do sprawozdania  z wykonania  budżetu za 2019 r.? Nie było. 

Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania  finansowego za 2019 r.? Nie było. 

Czy są pytania i uwagi do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej?  Nie było. 

Czy są pytania  i uwagi do informacji o stanie mienia Powiatu?  Nie było. 

Czy są pytania i uwagi do wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie udzielenia  absolutorium.? 

Nie było. 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 16  radnych. Uchwała została  przyjęta jednogłośnie. Przewodnicząca mówi: 

Gratuluję  Zarządowi  realizacji Budżetu w 2019 r. , który został pozytywnie oceniony przez 

statutowe  organy Rady  i Regionalną Izbę Obrachunkową.   

W szczególności  chcę podkreślić zaangażowanie członków Zarządu w  pozyskiwanie 

środków zewnętrznych. Takie działanie pozwoliło zrealizować  w 2019 r.  wiele potrzebnych 

inwestycji.  O takie zaangażowanie  apeluję także w  bieżącym roku. 
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Czy Pan Starosta  chce zabrać głos? 

Starosta  dziękuje radnym za udzielone absolutorium, dziękuje członkom Zarządu i 

pracownikom Starostwa. Zapewnia, że podtrzymuje deklarację wygłoszoną w dniu wyboru na 

Starostę.  Zarząd Powiatu pod jego kierownictwem będzie  pracował na rzecz  owocnego 

rozwoju wszystkich Gmin Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady ogłasza 10 minut przerwy w obradach  sesji. 

Przewodnicząca mówi: Wznawiam obrady XVII Sesji Rady Powiatu.  

d) Projekt uchwały w sprawie   zmian w  Statucie  Samodzielnego Publicznego Zespołu  

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Sekretarz Powiatu przedstawia  

okoliczności związane ze zmianą Statutu. Wynikają one z potrzeby powołania  Działu 

Zamówień  Publicznych, oraz zmiany podporzadkowania niektórych stanowisk w związku z 

akredytacją. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Opinia pozytywna. 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

Punkt  e.   

Projekt uchwały w sprawie  zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

dyrektora i wicedyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego im. Teresy i 

Seweryna Dolańskich  w Grębowie. 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt uchwały. 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Opinia Komisji pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów.  

Kto „przeciw”0. 
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Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie  zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

dyrektora i wicedyrektora Specjalnego Zespołu Szkół im. por. Józefa Sarny w 

Gorzycach. 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt. 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę 16 radnych.  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

Punkt  g.  Projekt uchwały w sprawie  zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

dyrektora i wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Nowej 

Dębie. 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt. 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 radnych  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

h) w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w Gorzycach                              i 

włączenia jej do Zespołu Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt. Mówi, że przedkładany projekt wynika z upływu czasu i  kolejnego 
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etapu reformy ustroju szkolnego. Absolwent branżowej szkoły II stopnia będzie miał prawo 

przystąpienia do egzaminu maturalnego. 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.  

Opinia Komisji pozytywna. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów.  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało  16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

i) w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w Nowej Dębie      i włączenia jej do 

Zespołu Szkół Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego           w Nowej Dębie. 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia  projekt uchwały. 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury  i Zdrowia. 

Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę 16 radnych.  

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

Punkt  j.   

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu tarnobrzeskiego na 

2020 r. 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Panią Skarbnik   Powiatu. Skarbnik Powiatu 

przedstawia  projekt uchwały. 

Czy są pytania ? 

Zgłasza się radna Krystyna Kozieja w  sprawach zabezpieczenia środków  z budżetu Powiatu 

na  wkłady własne do inwestycji realizowanych na terenie Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie. Skarbnik Powiatu odpowiada, ze zewnętrzna klatka schodowa 

i  mostek są po przetargach, mają zapewnione finansowanie, a na wewnętrzną klatkę 

schodową jeszcze są przygotowywane dokumenty do ogłoszenia przetargu. 
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O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Radny Marek Zięba przedstawia pozytywną opinię 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę.  16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

Przystąpiono do przyjmowania   projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:   

k-  wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Tarnobrzeski umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego z operatorem publicznego transportu 

zbiorowego, 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia  projekt uchwały. 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów.  Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę 16 radnych.  

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

 

- ustalenia cen za usługi przewozowe w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Powiat Tarnobrzeski,  

- określenia sposobu ustalenia wysokości opłat dodatkowych oraz opłaty manipulacyjnej w 

powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, dla  których 

organizatorem jest Powiat Tarnobrzeski, 

- określenia przepisów porządkowych obowiązujących w powiatowych przewozach 

pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Powiat 

Tarnobrzeski. 

 

 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Starosta  Tarnobrzeski Jerzy Sudoł  informuje o stanie wyposażenia  magazynu przeciw 

powodziowego. Stan worków  50 000 szt.  Starosta podaje także ilości łodzi, pakowaczek do 

piasku,  namiotów, plandek , ubrań  ochronnych.  Radny Paweł Bartoszek dziękuje za 

informacje.  



14 

 

Przewodnicząca Rady Informuje,  że wszyscy radni w  wydłużonym o miesiąc terminie do 

końca maja  złożyli wymagane oświadczenia majątkowe. 

Następnie mówi, że  w okresie wakacyjnym będziemy starali się nie zwoływać Sesji o ile nie 

okaże się to niezbędne. 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

Dziękuję za udział w Sesji.  Życzę udanych urlopów.    

Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 

26  czerwca   2020 r.  

 

 

Sporządził 

 

 

Kazimierz Błasiak 


